
Bestyrelsesmøde den 7. november 2018 for  
Grundejerforeningen Stagebjergparken 

 

Til stede:  Pia Ravnmark, Robert Rasmussen, Jan Nymark Hansen 

Referent:  Ann Charlotte Hammer 
Fraværende: Per Toftdahl 
Sted:       Nr. 17 

 

Dagsorden  Referat 

0. Godkendelse af referat fra 
21/9-18 og dagsorden til 7/11 

Alt er godkendt. 

1. Opfølgning på actions fra 
sidste bestyrelsesmøde 

Diverse actions 
 
Hjertestarter: Bo Kortegaard tager den videre med 
ny køber. Bliver afregnet for strøm 
 
Legepladser: Afventer at det bliver iværksat. 
 
Snerydning/plov: Vi (Jan) kontakter Alex og sikrer 
os at aftalen er fornyet i 2018/19 også. Hvor meget 
betaler vi? 
 
ACH har fået adgang. Vi har besluttet ikke at ligge 
referater op på FP, men kun på hjemmesiden. 
 
Formanden laver dagsorden fremadrettet til alle 
møder. 
 

2. Affaldsøer Hvad gør vi i forbindelse med vedligeholdelse af 
affaldsøer i området?: 
 
Vi lader stå til. Det giver ingen mening at renovere, 
når vi alligevel indenfor de næste 12 måneder 
skifter affaldsøerne ud. 
 
Der kommer et skriv ud fra kommunen inden 
sommerferien 2019 til hver enkelt husstand 
omkring om man ønsker fælles eller individuelle 
affaldscontainere - og/eller hvad der er muligt i dén 
henseende.. 

3. Grønne arealer Arbejdet med ny aftale for vedligeholdelse af vores 
grønne områder. 
 



Vi har modtaget et tilbud fra hhv. Nørskov og 
Aakjær Grønt. Begge tilbud er uopsigelige for en 3-
årig periode. Begge tilbud indeholder det samme. 
Førstnævnte er 11.000 kr. dyrere. Eftersom vi ikke 
har været tilfredse med Nørskov – og de er dyrere 
end Aakjær Grønt - vælger vi at acceptere det nye 
tilbud fra Aakjær med mindre Almind Haveservice 
kan give et tilsvarende eller bedre tilbud. Pia 
undersøger dette.  

4 Asfalt Vedligeholdelsesplan for asfalt i Stagebjergparken 
 
Investeringsplan er udarbejdet af Per. Vi afventer, 
at Per fremlægger materialet ved næste møde, 
hvorefter der træffes en beslutning. 

5. Udvidelse af 
grundejerforeningen 

Der skal være møde med kommunen omkring 
indtrædelse af 4 nye husstande i 
grundejerforeningen. Dette foregår den 22/11 kl. 
16-17 hos Per i nr. 93. Jan og Pia deltager 
ligeledes i mødet. 

6. Web-site Hvad vil vi med hjemmesiden. Per Toftdahl har nu 
adgang.  
 
Vi ønsker at anvende den som hidtil til info-deling 
og som en slags salgsportal for grundejere, der 
ønsker at sælge deres bolig. Vi ønsker at øge 
attraktiviteten for området og vores by. 

7. Facebook Status og fremtid for facebook sitet. 
 
Vi bruger FB til at komme hinanden ved og til at få 
luft for hverdagens frustrationer. Dette ønsker vi at 
fortsætte med. 

 Eventuelt: Vi har modtaget en rapport fra Indu efter inspektion 
af legepladserne. Der er nogle småting, der skal 
repareres. Vi har aftalt at dette igangsættes i 
foråret. Robert tager action herpå. 

8. Næste møde:  Næste møde aftales med flg. Punkter: 
 
Der skal træffes et valg omkring hvem der bliver 
valgt til at passe de grønne områder 
 
Per skal gennemgå investeringsplanen for asfalt 
 



Referat fra møde med kommunen omkring de 4 
nye medlemmer til SBP grundejerforening 
 
Eventuelt nyt mht hjertestarter, affaldsøer 
 
Dato for næste møde er:  
 
Onsdag d. 9/1-19 kl. 17.00 hos Robert i nr. 49 
 
 

 


